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Des de Riells del Fa.i 
RESULTATS DEL REFRÈNDUM 

PRO ESTATUT AUTONOMIA DE CATALUNYA 
BtGUES RIELLS 

ELECTORS 761 265 

VOTS AFIRMATIUS 399 160 
VOTS NEGATIUS 12 13 
VOTS EN BLANC 10 8 

421 181 
ABSTENCIONS 340 84 

TOTAL ELECTORS 761 265 

Bigues 55,3 % de votants 
Ríells 68,3 % 

Sembla ser que l'Agrupació «MANELIC» de Riells, una ve 
gada més té ganes de reeixir i fer coses. Eis felicitem i 
desitgem de cor que la idea seguelxi endavant en bé rip 
tots. Ens han explicat que, a part d'absorbir al nou Club de 
Petanca, hi ha en projecte la formació del quadre escénic 
(per aquest Nadal están assajant ja «ELS PASTQRETS. v ¿ 
caü) . Així es comen?a. Tots recordem que tenim bons afee-
cionats a Riells i que ens havien fet riure molt. 

A més, tenen en projecte: ensenyament de bailar sarda 
nes, ballets, caramelles, club de quiniellstes, etc., etc. Atih' 
i augment de quotes, que ja convenia, dones fins ara, a paii 
que era mínima, els socis no pagaven per falta de cobradoi 
que es cuides de passar els rebuts. S'ha canviat la Junta 
i donem l'enhorabona ais nous components, que tenen mo|. 
tes ganes de fer. Els desitgem tot I exit i que siguí una rea-
litat la nova etapa del «MANELIC». 

Número 100 de la nostra REVISTA RONSANA, és un goig 
i una satisfacció pels que ho hem pogut viure i veure. Do-
nem-ne gràcies a Déu i ais que dirigeixen la Revista, ais qui 
hi collaboren d'una manera o altra, ais subscriptors i lectors, 
a tots els simpatitzants. 

Naturalment no voldríem caure en el tòpic de dir tots el 
mateix, però no ens sap gens de greu repetir i dir el que 
pensem i sentim amb tota sinceritat. 

Felicitats a tots, amb un record pels peoners que feren 
possible que la Revista arribés ais nostres dies complint 
CENT NÚMEROS. Que continui i segueixi pels mateixos ca-
mins. ampliant-los si cap, sempre dins de la noblesa, veritat 
i sinceritat, amb les seves gotes d'humor i alegría. Per molts 
anys i endavantll 

L'any passat va iniclar-se per primera vegada al nostre 
poblé de Riells, el COMIAT D'ESTIU, entre veins i propieta-
ris, amb un sopar al Restaurant de Can Travé de Bigues, re-
sultant una vetllada tan simpàtica i plena de cordialitat que 
aquest any s'ha volgut repetir, defraudant aquell acudit que 
diu: «Nunca segundas partes fueron buenas», dones aquest 
any, entre grans i petits, passaven del centenar. 1 és que-, 
aquest any, eis organitzadors; hi volgueren donar un doble 
caire, ja que a més del Sopar de Fi d'Estiu , es celebra un 
Homenatge al nostre Metge, Dr. Alfred Ramos García, per 
la seva dedicació, el seu treball, la seva simpatia i cordia-
litat amb tots. 

Va costar molt de fer-lo anar al sopar, dones de tots és 
coneguda la seva humilitat, la seva timidesa, I que en reali-
tat, no li agraden les manifestacions ni que es posi en re-
lleu tot el que val, és un santli 

En entrar a la sala, tothom dret, li tributa uns aplaudi-
ments que ell no s'esperava. Li fou lliurada una placa de 
piata, obsequi dels seus amies, en la que es deia: 

AL DR. ALFREDO RAMOS GARCIA 
Con nuestro agradecimiento 
por su dedicación, deseándole 
un largo y feliz futuro, entre 
sus amigos de Riells del Fai 

Septiembre 1979 

No cal dir que es llegiren uns versets allusius a l'acte i 
al Dr. Ramos, que eli escolta dret i amb el cap baix. Dirigí 
unes paraules a tots eis presents, emocionat i content a la 
vegada, lamentant no poguer-ho dir en català, com seria el 
seu desig. Eis aplaudiments no el deixaren acabar, h; hagué 
els brindis de rigor i amb moites ganes de tornar-hi l'any 
vinent. La companyia resulta agradable a tothom i el sopar 
ben servit. Per molts anysü 

Hem rebut amb complaença el BUTLLETi que edita I'Ajun-
tament de Sant Feliu de Codines. Senzillament emocionant, 
sembla un escrit d'una altra galàxia!!! Amplia informacìó, 
àmplis details en tots els aspectes, s'admeten suggerències, 
tots els problèmes son furgats fins el fons, des de dalt fins 
a baix. 

Endavant, Sr. Batlle de Sant Feliul! Tant de bo tots fossin 
com vos..., d'altra manera anirien alguns dels pobles veïnsM 

Ens han donat una mala nova, diuen que tanquen els col-
legis de Riells..., sembla que aixó no pugui ser. Ja no veu-
rem aquella munió de petits, tots embufandats, pujant e! 
Passeig de Mn. Jaume cap a CoHegi, amb els seus criís i 
Halles un darrera l'altre. Ens preguntem si és possible que 
després de tantes Iluites, després de construir unes magni-
fiques escoles, uns pisos peis Srs. Mestres (dos pisos, un 
per la mestra i un altre peí mestre), un magnífic pati per 
esplai deis petits... Qué passa? La gent del poblé no ho sap, 
tots están capficats, algú del poblé amb tristesa, diu: .Jo 
que ja sóc gran, i el meu pare ja anava a escola a Riells, 
i ara la meva néta no hi pot anar...» Sí , aixo és trist i fa 
pena. No podem opinar, ja que deuen ser coses de les 
altes esferes», Preguntarem a qui ens pugui respondre, com 
és que una decisió així es pot permetrell 

El passat dia 13, I'Assoeiació de Veïns i Propietaria «GER-
MANOR», celebra Assemblea General Extraordinària. Entre 
altres coses, es parla deis résultats de la passada Festa 
Major. Unes 125.000 ptes. de perdues que, naturalment, el 
nostre Ajuntament cobrirà. Sempre resulta trist veure que es 
perden diners per causa dels preus de l'envelat, les orques-
tres i altres. És ciar que si es cobris la pista del Baló a 
Mà... seria una altra cosa, però pel que es veu el pressu-
post és molt alt per fer aqüestes obres. I Ioat sia Déu.,, Es 
va parlar també de l'apareament a la Plaça de Riells; tothom 
està d'acord que es pugui aparcar, però amb un xic més de 
racionalització: per exemple, marcar unes ratlles a terra, 
per senyalar l'apareament de cada eotxe i que eis altres 
puguin circular sense empentes des del carrer de La Sagre-
rà fins a la cantonada de l'Església, que ara, a vegades, els 
dies de festa, resulta difícil. 

Eis comissionats pels noms dels carrers quedaren encar-
regats de passar per cada sector, per reeollir l'opinió dels 
veì'ns. El criteri és que eis nostres carrers tinguin noms 
alegòrics al nostre pöble i muntanyes. 

El nostre brollador del pati de l'Església, motiu de tarîtes 
fotografíes, i que, en temps passats, per Pasqua, hi vèiem 
saltar l'eu com balla, tot f iori i i engalanat, se'ns tomba, 
s'està ensorrant pel costat del cementiri. No sabem si és 
que la terra ha cedit, o és que una fúgida d'aigua ha esto-
vat la terra. El cas és que cau per un costat. 

El Conseil Parroquial, després d'haver arranjat fa teulada 
de l'Església i de pintar el cementiri (que ha quedat molí 
bonic, com diuen les senyores) s'ha imposât la tasca de 
treure les pedres del pati, posar-hi uns cairons_ perqué tot 
quedi ben planet, amb les seves pendents per l'aigua i que 
es pugui escombrar com Déu mana. El brollador, de moment, 
té d'anar fora; després, quan es pugui veure com_ queda 
una vegada pavimentai, ja será una altra cosa. Això es el 
que diu el Sr. Rector, que li agrada tot molt net I polit i 
que faci goig. Almenys, si els carrers no es poden pavi-
mentar, ferm-ho al pati de l'Església que, de totes maneres, 
resulta més fácil... 

Un dels nostres pintors de Riells, HERNAN PICO i RIB^A, 
ens ha enviat un magnifie Catàieg de l'exposició que 
gurà el dia 23 d'Oetubre a les Galeries GRIFE I ESCODA. 

Voldríem dir totes les coses que es mereíx el 
amie, però amb més capacitai que nosaltres, ho fa el _ 
B. Xifre Morros, que fa un retrat tant exacte del nostre 
pintor, que no hem pogut menys que transcriure I: 
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